

《英语六级翻译实时热点词汇20个》

1、接种疫苗 Vaccination

例句：It is important to get vaccinated to protect yourself and others from infectious diseases. 接种疫苗对于保护自己和他人不受传染病的感染是很重要的。

2、德尔塔变异株 Delta variant

例句：The Delta variant is highly transmissible and has caused a surge in COVID-19 cases in many countries.

德尔塔变异株具有高度的传播性，在许多国家引起了新冠病例的激增。



3、碳中和 Carbon neutrality

例句：

Many countries are pledging to achieve carbon neutrality by 2050 to combat climate change.

许多国家承诺在2050年之前实现碳中和，以对抗气候变化。

4、电动汽车 Electric vehicles

例句：

Electric vehicles are becoming more popular as people become more aware of the need to reduce carbon emissions.

随着人们对减少碳排放的需求越来越强烈，电动汽车越来越受到欢迎。

5、远程工作 Remote work

例句：

The COVID-19 pandemic has accelerated the trend of remote work, with many companies adopting work-from-home policies.

新冠疫情加速了远程工作的趋势，许多公司采取了在家办公的政策。

6、数字货币 Digital currency

例句：

Several countries are exploring the possibility of creating their own digital currencies, which could provide new opportunities for financial innovation.

几个国家正在探索创建自己的数字货币的可能性，这可能为金融创新提供新机会。

7、电子商务 E-commerce

例句：

E-commerce has revolutionized the way people shop, making it possible to buy products from anywhere in the world with just a few clicks.

电子商务彻底改变了人们购物的方式，只需几次点击即可从世界上任何地方购买产品。

8、可再生能源 Renewable energy

例句：

Renewable energy sources like wind and solar power are crucial for reducing our dependence on fossil fuels and combating climate change.

风能和太阳能等可再生能源对于减少我们对化石燃料的依赖和对抗气候变化至关重要。

9、人工智能 Artificial intelligence

例句：

Artificial intelligence has the potential to revolutionize many industries, from healthcare to transportation.

人工智能有潜力彻底改变许多行业，从医疗保健到交通运输。

10、网络安全 Cybersecurity

例句：

The rise of cyberattacks has made cybersecurity a top priority for businesses and governments around the world.

网络攻击的增加使得网络安全成为全球企业和政府的重中之重。

11、绿色能源 Green energy

例句：

Green energy, such as wind and solar power, is becoming more affordable and accessible as technology advances.

随着技术的进步，风能和太阳能等绿色能源变得更加实惠和易于获得。

12、远程医疗 Telemedicine

例句：

Telemedicine allows patients to receive medical care from a distance, making it a valuable tool for people who live in remote areas or have limited mobility.

远程医疗使患者可以远程接受医疗护理，对于居住在偏远地区或行动不便的人来说是一种有价值的工具。

13、基因编辑 Gene editing

例句：

Gene editing has the potential to cure genetic diseases and improve agricultural productivity, but it also raises ethical questions about the manipulation of human genes.

基因编辑有治愈遗传疾病和提高农业生产力的潜力，但它也引发了有关人类基因操纵的道德问题。

14、太空探索 Space exploration

例句：Space exploration has led to many technological advancements, from satellite communications to medical research.

太空探索已经带来了许多技术进步，从卫星通信到医学研究。

15、大数据 Big data

例句：

Big data analysis is helping businesses and governments make better decisions by providing insights into consumer behavior, market trends, and more.

大数据分析通过提供有关消费者行为、市场趋势等信息，帮助企业和政府做出更好的决策。

16、5G 网络

例句：

The rollout of 5G networks promises to revolutionize communication by enabling faster speeds and more reliable connectivity.

5G网络的推广承诺通过提供更快的速度和更可靠的连接，彻底改变通信方式。

17、气候行动 Climate action

例句：Climate action is urgently needed to prevent the worst impacts of climate change, such as rising sea levels and more extreme weather events.

迫切需要采取气候行动，以防止气候变化的最坏影响，比如海平面上升和更极端的天气事件。

18、循环经济 Circular economy

例句：

A circular economy aims to reduce waste and promote sustainability by keeping materials in use for as long as possible and minimizing the use of virgin resources.

循环经济旨在通过尽可能长时间地使用材料和最小化使用新资源来减少浪费并促进可持续发展。

19、物联网 Internet of Things

例句：The Internet of Things connects everyday devices like smart home appliances and wearable technology to the internet, creating more opportunities for automation and data analysis.

物联网将智能家电和可穿戴技术等日常设备连接到互联网，创造了更多的自动化和数据分析机会。

20、心理健康 Mental health

例句：Mental health is an important component of overall well-being, and it is important to seek help if you are struggling with mental health issues.

心理健康是整体健康的重要组成部分，如果您正遇到心理健康问题，寻求帮助是很重要的。